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Abstract (en)
The battery terminal has a first actuation area formed at a ring portion (100). Two ends of actuation area are arranged relative to each other. A
clamping element is provided with a screw thread and a mating surface. The clamping element arranged along a screw thread axle relative to
ring portion, is moveable to move mating surface along actuation area so that ring portion is contracted in sequence of the movement, and main
portion is firmly connected with pole of battery. A spacing formed between axles of ring portion and screw thread axles is larger than diameter of ring
portion.

Abstract (de)
Eine Batterieklemme zur Herstellung eines elektrischen Kontakts zu einem Pol einer Batterie weist einen Ringabschnitt ein Klemmelement
auf. An dem Ringabschnitt ist zumindest eine Betätigungsfläche ausgebildet. Die Betätigungsfläche ist in Umfangsrichtung des Ringabschnitts
geneigt, das heißt, ein erstes Ende der Betätigungsfläche ist relative zu einem zweiten Ende der Betätigungsfläche in Umfangsrichtung des
Ringabschnitts versetzt angeordnet. Das Klemmelement ist entlang der Betätigungsfläche bewegbar, so dass der Ringabschnitt in Folge der
Bewegung zusammengezogen werden kann und bei entgegengesetzter Bewegung wieder auseinandergeht.
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